
Medborgarförslag lokal för fullmäktige/kommunstyrelse samt övriga möten 

Enligt mitt förslag under allmänhetens frågestund som togs upp vid Fullmäktige tidigare 2023 om 
besparing vid fullmäktige/ kommunstyrelse träffar, så anser vi i Stugubygdens framtid att man ska 
vara på kommunens egna lokaler exempelvis nornan i Stugun.  
Detta av den anledning att det är ett ”gratis” koncept då kommunen själv äger lokalen.  
vi i Stugubygdens framtid har också beslutat att gå in ideellt med arbetskraft och ordna fika till 
följande träffar mot en ersättning endast motsvarande inköp av livsmedelskvitto.  
Fullmäktige kostar mellan 5.000 till 15.000 ex. moms enligt info från kommunen själv. 

Förutom detta så har det varit flertalet andra möten där kommunen betalar för detta och jag undrar 
också om någon policy finns för detta. Kommunens skattepengar ska användas sparsamt och har vi 
egna lokaler så bör dessa alltid utnyttjas i första hand. 

En ytterligare aspekt som är trevlig hoppas jag även ni fortsätter med att variera 
Kommunfullmäktigemötena så att minst 1 möte är i Stugun respektive Bispgården årligen. 

 

Underskrift 

Ingela Frimert 
Ingela Frimert via Stugubygdens Framtid 

 

 

 

 

 

 

 


